



MIA Beach est fier de vous annoncer son partenariat avec le groupe Cavallari pour la marque de véhicules KATE. Une toute nouvelle génération de véhicules électriques, conçus pour être en parfaite harmonie avec l'environnement dans lequel ils évoluent. Alliant innovation, écologie et design, KATE offre une expérience de conduite révolutionnaire, respectueuse de la nature. Découvrez cette alliance unique entre technologie avancée et engagement durable, qui redéfinit la mobilité électrique, plus de détails sur la page de notre partenaire.

MIA Beach is proud to announce its partnership with the Cavallari group for the KATE vehicle brand. A whole new generation of electric vehicles, designed to be in perfect harmony with the environment in which they operate. Combining innovation, ecology, and design, KATE offers a revolutionary driving experience that respects nature. Discover this unique alliance between advanced technology and sustainable commitment, redefining electric mobility. More details can be found on our partner's page.



**GRUPE
CAVALLARI**
Côte d'Azur



